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SPF Seniorerna styrelsesammanträde Örebrodistriktet den 13 maj 2024 

Tid Måndagen den 13 maj kl 10:00 – 12:15 

Plats Föreningarnas Hus, Slottsgatan 

Närvarande:  
Styrelsen: Siv Kanon ordförande 

 Stig Blomqvist 
 Johan Strandberg 
 Anita Ström 
 Per H Aspeli 
 Arne Augustsson 
 Tomas Hagenfors 
 Sören Karlsson Arevång 
 Lars Idstam 
 

Verksamhetsansvariga Annika Gunnarsson medlemsregister 
  Christer Olsson IT, Web 
 
§1  Ordförande öppnar mötet och hälsar välkommen 

 

§2  Till justerare väljs Anita Ström 

 

§3  Föregående sammanträdesprotokoll från 2024-04-18 godkänns och läggs till 

handlingarna 

 

§4  Ekonomi 

Johan rapporterade 
• övergången till egen bokföring (Visma) är påbörjad men inte avslutad 
• fakturan till förbundet avseende STiM avgifter (18.340:-) är ännu inte reglerad 

(Min bedömning att vi får betala) 
• slutlön avseende Anna och slutfakturering Acreda återstår. 
• distriktsstämman är en utgiftspost i april som återstår 
• i år har vi fått hela regionbidraget på ett bräde, inte utportionerat 
• vi måste öka tempot vad gäller kurser och utbildningar om vi på ett bra 

sätt ska kunna använda våra resurser enligt budget 
• Dags att söka regionbidrag för 2025 
• Vi borde satsa på kulturinsats till hösten med fokus på ensamma 

Beslut: Var och en funderar till nästa möte. 
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§5  Rapport från distrikstsordförandekonferensen14-25 april 

Johan rapporterade 
• Kommunikation är viktigt 
• Kongress: Vart 4’e år fysiskt och däremellan 2 digitala möten 
• DO-konferens 2 ggr/år. Behov av dagordning och mötesnoteringar 
• Varumärkesplattform. Johan skickar ut information. Man vill ha svar senast 15/8-

24. 
• Medlemsbarometer: Ca 50% tycker våra månadsmöten är bra! 
• Viktigt att koppling finns till verksamhetsplanerna. 

§6  Stämman 18 april - utvärdering 

+ Bra att styrelsen inte satt tillsammans 

+ Bra att Eva Eriksson var med på länk 

+ Bar att Monika U från Sthlm var med 

+ God mat 

+ Bra att kunna presentera underlag via storbild 
 

− Hörselslingor borde ha funnits 

− Skrivtolkar kunde var bra att ha. Osäkert om just det passar en stämma. 

§7  Kommande planerade utbildningar 

Ordförandeträff 19/9 Lokal ej klar 

KPR-utbildning 21/10 i Svalan 

§8  Fler utbildningar? 

• Kassörer 
• Rekrytering 
• Medlemsregister 
• Webbutbildning 
• Idé: Gemensamt styrelsemöte med Värmland 

Beslut: Siv kontaktar O för Värmland  

§9  Resor (Lotta) 

• Resa till Norge är full. 
• Rüdesheim och Moseldalen  6-12 oktober 

§10  Nästa RPR-möte. Nya frågor att ta upp. 

AU den 14 maj 

Beslut: Var och en fundera på frågor att ta upp 

 

§11  Expedition 

Anita rapporterade. Hon håller på att sätta sig in i alla frågor.   

Öppettider finns på hemsidan. 

§12  Arbetsordning 

Johan lämnade ut ett förslag.  

Beslut: Vi ska återkomma till honom om synpunkter.  
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§13  Förslag att vi i distriktet försöker sända in insändare 

Tomas presenterade en artikel ”Guldkant…” 

Beslut: Godkänns av styrelsen om ordet ”alla” tas bort från sista stycket. 

 

§14  Övriga frågor 

Föreningarnas hus. Stänger 1/7 och öppnar 12/8 

Licens till Zoom: Beslut: Köp licens 

 

§15  Nästa möten 

AU           - 3/6 kl 10:00 i Föreningarnas hus 

Styrelse  

- 10/6 10:00 i Föreningarnas hus 

- 19/8 10:00 i Föreningarnas hus 

 

§16  Avslutning 

                Ordförande avslutar mötet och tackar för deltagandet.  

                Vi skildes åt efter en gemensam lunch. 

 

 

Sekreterare    Justerare  

 

 

Lars Idstam    Anita Ström  

 

  Ordförande 

 

   

  Siv Kanon 


